
Crònica del Ple Ordinari del 31 de març de 2002

A les 20:02 l'Alcaldessa, Maite Viñals i Clemente, dóna inici al Ple ordinari de l'Ajuntament de Cabrils del
mes de març.

En  el  primer  punt  de  l'ordre  del  dia,  s'aprova  per  unanimitat  l’acta  de  la  sessió  anterior.  

El següent punt és l’aprovació definitiva del Pla Especial d’Usos Equipament municipal d’habitatges per
a Joves al Mas Maria.

El regidor no adscrit,  Jose Alfredo Pérez Martín, pregunta si no hi ha un altre lloc que no sigui tan
cèntric per  fer els  pisos i   el  regidor d'Habitatge,  Pere Cos Carerras,  li  contesta que és un lloc on
l'Ajuntament  pot  actuar  amb el  seus  propis  recursos,  sense deixar  de  banda la  resta  d'espais  de
propietat privada on també es podran construir pisos.

La portaveu del PSC, Anabel Sorroche Martí,  diu que creu que ha faltat consens entre tots els grups i el
veïnat, ja que la queixa és ell lloc on es fan els pisos. 

La portaveu de JxCC, Marta Gómez Pons diu que el cost de construir els pisos serà de 1,8 milions €, que
ja hi ha un espai per habitatge on el POUM hi preveu 10 habitatges, i que a l'espai on aniran estan
previstos equipaments que el poble perdrà. Diu que no entén perquè no s'ha parlat amb els veïns ni
s'ha respost les al·legacions.

El regidor d'Habitatge, contesta que no es perdran pisos, els del propietari privat es faran quan el privat
vulgui fer-los però que aquests es poden fer ara, amb l'emergència habitacional que existeix. Comenta
que és una proposta que estava en el  programa electoral  del  seu partit  i  en el  PAM, i  que és un
responsabilitat de l'equip de govern dur-ho a terme. Sobre el fet que són per a joves, explica que és
una decisió política fer-los només per a aquest sector de població, i que seria polític també canviar-ho
cap a un altre sector de la població. 

Tanca el punt l'Alcaldessa dient que un programa electoral és un contracte amb la ciutadania. El punt
és aprovat amb 8 vots a favor (ERC, UxC, MUC) i 5 vots en contra (JxCC, PSC, regidor no adscrit).

El tercer punt tracta sobre l’aprovació de l’inventari dels béns i els drets que integren el  patrimoni
municipal  del  sòl  i  d’habitatge,  on la  portaveu del  PSC pregunta  sobre una  fitxa,  a  la  que caldria
modificar la nomenclatura per un probable error. S'aprova el punt per unanimitat,

El punt quart consisteix en l’aprovació inicial del Pla Director dels carrers arbrats de Cabrils.

La regidora de Via Pública, Lina Morales Serra, comenta que és un document continuïtat de l'inventari
de l'arbrat que es va fer el 2015. En el Pla s'explica quin arbres cal plantar i on i com s'han de mantenir. 

El  regidor  no  adscrit  pregunta  pel  cost  i  que  es  tracta  d'un  document  molt  similar  al  dels  altres
municipis.  La regidora de Via Pública contesta que el Pla ha costat 6000 € IVA inclòs. I que l'autor del
Pla ha estat físicament a Cabrils fent la feina pel qual se'l va contractar.



La portaveu del PSC pregunta si un cop aprovat el Pla estarà lligat a alguna ordenança i demana que es
tingui en compte quan es facin intervencions que hi ha arbres protegits que no es poden tallar.. La
regidora comenta que es lligarà a l'ordenança d'arbrat i  explica les intervencions que s'han fet en
diferents espècies d'arbres a favor de la sostenibilitat, per no haver de tallar els  arbres i cuidar-los dels
diferents insectes depredadors.

A la portaveu de JxCC li preocupa que en el Pla posa que hi ha prop de 500 arbres que caldria talar i
que en camp moment s'estableix calendarització ni cost per fer el que el Pla proposa. Creu que falta el
Pla de gestió perquè es pugui considerar Pla Director.

La regidora de Via Pública comenta que si que hi ha arbres que talar, aquells que estan ubicats enmig
de voreres de mig metre d'amplada, i que en els dos darrers anys s'han plantat més de 200 arbres a
Cabrils. 

El punt s'aprova amb 10 vots a favor (ERC, UxC, MUC, PSC, no adscrit) i 3 abstencions (JxCC).

El cinquè punt de l'ordre del dia és l'aprovació inicial de la derogació de l’Ordenança Municipal de
Tinença d’Animals. 

La portaveu del PSC explica que havia portat a Junta de Portaveus una proposta d'ordenança i que,
com han quedat, ja es parlarà en un grup de treball.

La portaveu de JxCC explica que caldria haver presentat la nova ordenança amb la derogació d'aquesta,
ja que l'article 1 de l'ordenança que es deroga és plenament vigent i que mentre no hi hagi una nova
ordenança  hi  haurà  temes  que  no  estaran  regulats.  El  regidor  de  Benestar  Animal  comenta  que
mentrestant quedarà cobert per la normativa estatal i catalana. 

El punt s'aprova amb 10 vots a favor (ERC, UxC, MUC, PSC, no adscrit) i 3 abstencions (JxCC)

El següent punt és l’aprovació del conveni de col·laboració entre els ajuntaments de Cabrils, el Masnou,
Montgat,  Tiana,  Tordera i  Vilassar de Mar per a l’organització del  Maresmusic 2022,  plataforma de
suport de grups de música emergents i/o novells (18a edició). 

El regidor de Joventut, Jordi Campos Guitart,  explica que és un esdeveniment que porta ja 18 anys
celebrant-se i que aquest any s'hi ha sumat l'Ajuntament de Tordera.  El punt s'aprova per unanimitat.

El  punt  setè,  la  delegació parcial  de la competència  municipal  de promoció de la  participació dels
ciutadans en l’ús eficient i sostenible de les tecnologies de la informació i les comunicacions al Consell
Comarcal del  Maresme i aprovació del conveni de delegació parcial  de competències.  s'aprova per
unanimitat.

El  següent  punt,  l’aprovació de  l’addenda relativa  a  la  modificació  de la  delegació  de competència
municipal al Consell Comarcal del Maresme per la contractació d’un personal auxiliar administratiu a
l’Àrea d’Urbanisme, s'aprova per unanimitat.

El punt novè de l'ordre del dia tracta la revocació i deixar sense efectes l’acord del Ple de l’Ajuntament
de Cabrils en sessió ordinària de data 29.03.2007 relatiu al reconeixement de l’agrupació de voluntaris



de  protecció  civil  de  Cabrera  de  Mar,  Cabrils  i  Vilassar  de  Mar,  anomenada  “Montcabrer”  única
associació autoritzada al municipi de Cabrils.

La portaveu del PSC demana la retirada del punt de l'ordre del dia perquè han demanat informes de
secretaria i intervenció i no els han rebut. L'alcaldessa explica que es tracta d'un acord comú entre els
tres municipis i explica que el personal de protecció civil fins i tot ja ha tornat la roba. Explica que no hi
ha conveni entre l'entitat i l'Ajuntament des de juliol de 2021.

La portaveu de JxCC diu que qui havia de fer els tràmits era l'Ajuntament, no l'entitat. Considera que no
resolen els problemes.  L'Alcaldessa li respon que s'han intentant resoldre els problemes, des dels 3
municipis  i  no s'ha arribat a cap acord,  i  s'ha pres una decisió mancomunada entre ajuntaments i
Policies Locals dels 3 pobles. El punt queda aprovat per 8 vots a favor (ERC, UxC, MUC), 3 en contra
(JxCC) i 2 abstencions (PSC i regidor no adscrit)

El punt desè, l’aprovació de l’acord transaccional relatiu a l’execució de sentència 609 de data 20 de
juliol de 2016 del Tribunal Superior de Justícia, s'aprova per unanimitat.

El punt onzè, l’aprovació de l’expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits 1/2022 per import
total de 8.561,97euros, s'aprova amb 9 vots a favor (ERC, UxC, MUC, no adscrit) i 4 abstencions (JxCC,
PSC)

El següent punt és l'aprovació de la concessió i pròrroga de drets funeraris del Cementiri Municipal de
Cabrils, que s'aprova per unanimitat.

El punt tretzè és l’aprovació de deixar sense efectes la compatibilitat que li  va ser autoritzada a la
treballadora  J.G.A  mitjançant  acord  de  Ple  de  data  25.11.2021  i  autoritzar  la  compatibilitat  amb
l’activitat  de  “Professora  associada”  a  la  UOC,  amb una  dedicació  de  10  hores  a  la  setmana,  que
s'aprova per unanimitat.

El  punt  catorzè  consisteix  en   l’aprovació  inicial  l’expedient  de  modificació  de  pressupost  número
4/2022  del  Pressupost  per  suplement  de  crèdits  i  canvi  de  finançament  amb préstec  d’inversions
previstes al pressupost municipal de 2022 amb aplicació del romanent de tresoreria per a despeses
generals de l’exercici 2021. 

La  portaveu  del  PSC  pregunta  sobre  l'import  destinat  a  persones  refugiades.  La  regidora  de
Cooperació, Isabel Tamboleo Villalobos,  comenta que és una estimació, però si calgués afegir-ne més
es faria una altra modificació de pressupost.

El regidor de JxCC, Francesc Xavier Almirall Garcia, comenta que no es diu a que es destinaran gran part
dels diners d'aquesta modificació. El regidor d'Equipaments, Miquel Doñate Sastre,  comenta que ja
s'ha explicat en altres plens perquè no surten amb "noms" i espera que els 15.000 € per persones
refugiades d'Ucraïna no s'hagin de fer servir per cap persona refugiada, sigui d'on sigui.

El punt s'aprova amb 8 vots a favor (ERC, UxC, MUC), 4 en contra (JxCC; PSC) i 1 abstenció (regidor no
adscrit).



El punt  15 es ratificar per  unanimitat  la  incorporació al  present Ordre del Dia la  proposta d’acord
relativa  a  l’aprovació  definitiva  del  Pla  Especial  Urbanístic  de  Catalogació  de  l’edifici  municipal  de
l’Ajuntament carrer Domènec Carles núm. 1 fitxa 1 del catàleg POUM. 

La portaveu de JxCC celebra que dos anys més tard de la seva reclamació l'Ajuntament porti a terme
aquesta aprovació.  Es queixa que no s'hagi fet encara  el Pla especial del catàleg de tot el municipi.  El
punt s'aprova amb 10 vots a favor (ERC, UxC, MUC, PSC, no adscrit) i 3 abstencions (JxCC)

En el  següent  punt  es  dona  compte  dels  decrets  de  liquidació  de  l’Ajuntament  de  Cabrils  Decret
203/2022  i  decret  178/2022  relatiu  a  la  liquidació  de  l’Organisme autònom  de  l’Escola  Bressol  de
l’exercici 2021.

Sense haver-hi punts d'urgència, finalitza la part resolutiva del Ple. 

A la part deliberant i de control de la sessió, es don compte de les resolucions dictades per l’alcaldia i
dels acords adoptats per la Junta de Govern Local des de la darrera sessió ordinària

En l'apartat de precs i preguntes, el regidor no adscrit demana que un grup de veïns de Can Bergay
entre els que s'inclou, informa que han demanat obrir un pas cap a muntanya pels terrenys forestals
que hi ha al voltant de Can Bergay, ja que han tancat el pas. L'Alcaldessa li respon que ja miraran de qui
és la propietat per tal d'obrir el pas del veïnat cap a a muntanya.

La portaveu del PSC fa els precs  i preguntes següents:

-  Demana  que  es  miri  la  zona  escolar,  que  s'han  posat  tanques  només  en  part  d'aquesta  zona.
L'Alcaldessa comenta que al  c/Concepció Camí les tanques s'han posat només davant l'Escola Mas
Maria, sobretot per seguretat de l'alumnat de les escoles.

- Pregunta per l'alçada d'una casa al casc urbà i demana fer un grup de treball per limitar l'alçada de
carrers del centre del poble.
 
-  Demana  que  no  hi  hagi  més  embolic  entre  ADF  i  Protecció  Civil,  ja  que  fan  tasques  i  funcions
diferents.

Per part del grup municipal de JxCC es fan els següents precs i preguntes:

- La regidora Gómez Pon pregunta pel mercat de venda no sedentària.  La regidora d'Empresa, Comerç
i  Ocupació,  Sílvia  Vallbona  Blanch,  comenta  que  s'està  parlant  amb  l'Associació  de  Marxants  del
Maresme i que la intenció és poder-lo recuperar.

- El regidor Almirall Garcia pregunta per una instància de data 17 de febrer, que un mes i mig després
no té resposta i que què faran al respecte del què demana.  L'Alcaldessa comenta que l'Ajuntament té
un termini per respondre les instàncies i aquesta encara està dins de termini, i que amb la persona que
comenta va fer la instància ja es va parlar anteriorment del problema i l'Ajuntament ja ha fet actuacions
al respecte.



 

Sense més preguntes, finalitza el Ple ordinari del mes de gener a les 22:32 de la nit.
 
Recordem que el desenvolupament del Ple i totes les intervencions dels regidors i regidores assistents
es poden veure al canal de Youtube de l’Ajuntament i al servei de vídeo-acta. 

https://www.youtube.com/user/CabrilsAj
https://actes.cabrils.cat/session/portadaPublica
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